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In 2022 wordt ruim 3,2 miljoen investeringsuitgaven voorzien voor erfgoed en erfgoedsites. 
Dit bedraagt een veelvoud t.a.v. de jaren ervoor en erna. Hoe kunnen we deze piek verklaren?  

 
ANTWOORD 
 
Er bestaat nu duidelijkheid omtrent de rol van de provincies op het vlak van erfgoed, zodat 
de provincie nu opnieuw ten volle haar erfgoedsites kan uitbouwen tot onthaalsites op het 
vlak van onroerend erfgoedzorg.  
  
Het meerjarenplan voorziet voor de komende bestuursperiode een ruim investeringsbudget 
voor onroerend erfgoed en de 4 provinciale erfgoedsites Ename, Velzeke, Mola en 
Baasrode.  
  
Zoals u terecht heeft vastgesteld, "piekt" dit investeringsbedrag in 2022. Deze piek heeft een 
eenvoudige verklaring.  
  
• Zoals opgenomen in de inleiding van het Meerjarenplan 2020-2025 (blz. 17) zetten we 

op de Erfgoedsite Ename prioritair in op de conservatie van de abdijmuurresten 
(raming 200.000 euro), de renovatie en ontsluiting van het archeopark (raming 600.000 
euro) en de inkanteling van de erfgoedwerking uit het bestaande pam (Lijnwaadmarkt) 
in het erfgoedcentrum (raming 500.000 euro). Deze bedragen zijn in de 
meerjarenplanning opgenomen in een specifiek boekjaar (i.c. 2021, 2022 en 2023).  

  
• Ook in Velzeke wordt een bedrag (raming 600.000 euro) voorzien voor de uitbouw van 

het archeopark en de aanleg van een ruime publieksparking (na aankoop). Deze 
bedragen zijn in de meerjarenplanning opgenomen in 2020.  

  
• Voor de erfgoedsite van de Scheepswerven van Baasrode is een globaal bedrag van 2 

miljoen euro uitgetrokken. Aangezien de samenwerkingsovereenkomsten tussen de 
verschillende actoren, met name de vzw's en de stad Dendermonde, nog maar net zijn 
gefinaliseerd, konden de concrete werken nog niet in detail worden uitgewerkt. Daarom 
werd het totale bedrag voorlopig in één boekjaar ingeschreven, met name 2022. Dit 
verklaart de piek in 2022. Uiteraard zal dit bedrag gespreid worden over de 
verschillende jaren, naargelang de concrete dossiers vorm gegeven worden. In elk 
geval voorzien wij om de werkhuizen Van Praet-Dansaert - na de renovatie van het dak 
- bezoekbaar te maken en de voormalige zaal Scaldis deels te restaureren en deels te 
herbouwen. 


